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Wstępna zgoda na radiofarmaceutyki

Podczas ostatniego posiedzenia Zarząd Województwa Świętokrzyskiego wyraził zgodę, by
Świętokrzyskie Centrum Onkologii rozpoczęło przygotowania do uruchomienia produkcji
radiofarmaceutyków. Są one potrzebne do funkcjonowania Zakładu Medycyny Nuklearnej i
wykonywania badań Pozytonowym Tomografem Emisyjnym. Radiofarmaceutyki to leki, które
zawierają izotop promieniotwórczy. Do tej pory były sprowadzane do Kielc, tymczasem
pojawiła się firma, która zainteresowana jest ich produkcją na miejscu, w Świętokrzyskim
Centrum Onkologii. Oznaczałoby to, że szpital z jednej strony uzyskałby dochody z
dzierżawy pomieszczeń, a z drugiej – możliwość zakupu tańszych radiofarmaceutyków.
Podczas ostatniego posiedzenia Zarząd Województwa dał dyrektorowi ŚCO zielone światło
do dokonania rozeznania rynku i prowadzenia rozmów dotyczących dzierżawy i
uruchomienia produkcji radiofarmaceutyków.
– Po przygotowaniu dokładnego planu przez Świętokrzyskie Centrum Onkologii, rozpocznie
się procedura wyłaniania firmy, która tę produkcję radiofarmaceutyków będzie prowadziła.
Wówczas Zarząd wyda pozwolenie na tę działalność – informuje marszałek Adam Jarubas.


